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IZVJESCE O RADU SAVJETA MLADIH OPCINE KOSTRENA
(sijedanj 2016. - sijedanj 2017 . godine)

Savjet mladih Op6ine Kostrena savjetodavno je tijelo Op6inskog vije6a prvi put

osnovano 23. sijednja 2008. godine. Osnivanje Savjeta mladih je postalo obvezom svih jedinica

lokalne i regionalne samouprave nakon sto je 16. veljade 2007 . donesen Zakon o savjetima mladih. Isti
je izmjenjen i dopunjen2l. oLujka2}l4. godine.

Savjet broji pet dlanova u dobi od l5 do 29 godina s prebivaliStem u Kostreni koji medu sobom biraju
predsjednikai zamjenika predsjednika Savjeta. Mandat dlanova traje tri godine.

Savjet mladih u dana5njem sastavu osnovan je 15. srpnja 2015. godine. Clanovi su: Kristina Tonkovic,
Hrvoje Frani6, Nikolina Vrani6 te dopredsjednica Nina Sirola i predsjednik Tomislav Stimac.
Savjet se prvenstveno bavi pitanjima i problemima mladih s podrudja Op6ine Kostrena u dobnoj
skupini od 15 do 29 godina. Raspravlja i o pitanjima iz djelokruga rada Opcinskog vije6a koji su od
interesa zamlade. Svake godine Savjet donosi plan i program aktivnosti zanarednu godinu, avezano
uz problematiku iz podrudja obrazovanja, zapo5ljavanja, socijalne politike, kulture mladih i slobodnog
vremena te zdravlja mladih.

Savjet mladih je u razdoblju od sijednja 2016. do sijednja 2017 . godine napravio sljedede:

1. Nakon problema s kvorumom podetkom godine, podeli smo u rad ukljudivati zamjenike u
skladu s dlankom 17. stavka 4. Odluke o osnivanju Savjeta mladih Op6ine Kostrena ("SluZbene

novine Primorsko- goranske Lupanlje" broj 17114 i "SluZbene novine Opdine Kostrena" broj
2175) ,,Clana Savjeta mladih koji je sprijeden sudjelovati na sjednici, zamjenjuje njegov
zamjenik koji pritom ima sva prava i obveze dlana Savjeta mladih."
Odludili smo oti6i korak dalje te zamjenike pozivamo na sve sjednice s ciljem da podignemo
kvalitetu rada.

2. S ciljem pribliZavanja Savjeta mladih stanovnicima Kostrene, odludili smo odrZavati otvorene
sjednice. SloZili smo se da bi na taj nadin pokazali otvorenost prema stanovnicima, otvorili
nove rasprave i podigli brojnost na sjednicama. Sukladno s time, poziv na sjednice upudujemo i
naSim pratiteljima na Facebook stranici.



3. Odludili smo provesti anketu o potrebi za no6nom autobusnom linijom, anketu smo sastavili te

smo u sklopu obiljeZavanja ,,svjetskog dana borbe protiv AIDS-a" i World caffe dogadaja

,,Tvoja ideja moZe biti sjajna" anketirali mlade kostrenjane o potrebi za no6nom autobusnom
linijom. Zasada imamo premali tzorak, te se moramo dogovoriti oko novih nadina provodenja
ankete.

4. Stupili smo u kontakt sa Zupanijskom Savjetom mladih, sudjelovali smo kao gosti na njihovoj
sjednici te smo ih pozvali da nam dodu u goste i predstave svoj rad. Kao gost naln se na

sjednicu pridruZio Kristian Carapii, predsjednik Savjeta mladih Primorsko-goranske Zupanije

koji nam je odrZao prezentaciju. Kroz prezentaciju smo se dotakli mnogih tema vezanih za

mlade te postavili temelje za budu6u suradnju.

5. Sudjelovali smo na obuci dlanova savjeta mladih s podrudja PGZ koju su provodili Udruga
gradova u RH i Zaklada Friedrich Ebert u suradnji s Hrvatskom zajednicom Zupanija koja se

odrLala 5. studenog u prostoru SUMA-e u Rijeci. Kroz interaktivna predavanja su se obradile
teme poput zakonodavnih okvira tijela lokalne i podrudne samouprave, ovlasti savjeta mladih,
primjeri dobre i loSe prakse savjeta mladih.

6. U studenom nam je u goste stigla udruga Delta iz Rijeke. OdrZali su nam prvi dio radionice

,,OsnaZivanje Savjeta mladih Op6ine Kostrena" u Narodnoj ditaonici u Kostreni Sv.Luciji. Na
radionici su nam odrZali prezentacije o radu mladih kroz razne udruge i savjete, upoznali se s

nama i na5im problemima te nam ponudili konkretna rijeSenja i ideje kako pobolj5ati i nastaviti
na5 rad.

7. 1 prosinca se obiljeZava kao Svjetski dan borbe protiv AIDS-a te smo ga odludili obiljeZiti u
Kostreni u suradnji s CToMSIC Rijeka. Organizirali smo predavanje o za5titi od spolnih bolesti
u Narodnoj ditaonici te simbolidno dijelitr prezewative mladima. Prezewative je ustupio
CToMSIC Rijeka, dok smo mi kao savjet povukli sredstva za izradu letaka i majica Savjeta
mladih Opdine Kostrena.

Krajem godine na sjednici su nam se kao gosti pridruZili predstavnici udruge Delta, koja se
nakon odradene edukacije za dlanove na5ega savjeta odludila provesti dio projekta ruralnog
razvoja u Kostreni. Na sjednici su nam predstavili metodu strukturiranog razgoyora naziva
World Caffe metoda. World caffe metoda zasniva se na uvjerenju da su mladi ljudi opuSteniji i
skloniji rivgovoru u lokalnom kafi6u, nego na sastanku ili sjednici. Savjet mladih je zajedno s
udrugom Delta proveo navedenu aktivnost 20. prosinca u kafi6u All Star's koji se nalazi u
kompleksu sportske dvorane u Kostreni.
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